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Nad StadninÄ… Koni w Janowie Podlaskim wisi fatum. JuÅ¼ wydawaÅ‚o siÄ™, Å¼e idzie ku
lepszemu, a tu&hellip;

To lepsze to m.in. ogÅ‚oszony ostatnio wynik finansowy za rok 2019. Skoro minister Ardanowski
zapowiedziaÅ‚, Å¼e strata bÄ™dzie mniejsza niÅ¼ w roku 2018, to tak siÄ™ staÅ‚o &ndash;
&bdquo;tylko&rdquo; ok. 1,5 mln zÅ‚. Nie za bardzo w to wierzÄ™, ale to juÅ¼ inna sprawa.Od
kwietnia obowiÄ…zki prezesa peÅ‚niÅ‚ Marek Gawlik. ChoÄ‡ nie koniarz, ani arabiarz, ale jego
kilkumiesiÄ™czne poczynania napawaÅ‚y umiarkowanym optymizmem.NadziejÄ™ dawaÅ‚a teÅ¼
wspóÅ‚praca stadniny z AnnÄ… StojanowskÄ… jako hodowcÄ…, choÄ‡ z doskoku, ale z
wiedzÄ… fachowÄ….No i normalna tegoroczna aukcja, która choÄ‡ akurat dla janowskiej stadniny
zakoÅ„czyÅ‚a siÄ™ najskromniejszym spoÅ›ród trzech paÅ„stwowych stadnin urobkiem, ale
wszystkie te czynniki razem wziÄ™te pozwalaÅ‚y mieÄ‡ nadziejÄ™, Å¼e najgorsze juÅ¼ za
janowskÄ… stadninÄ…. A tu siÄ™ okazuje, Å¼e nie! Marek Gawlik zÅ‚oÅ¼yÅ‚ rezygnacjÄ™, która
nabraÅ‚a dziÅ› mocy prawnej. WczeÅ›niej &ndash; ale w zwiÄ…zku z tym faktem &ndash;
poprosiÅ‚a o rozwiÄ…zanie umowy Anna Stojanowska. SÅ‚yszaÅ‚em dziÅ› pogÅ‚oskÄ™, kto ma
przyjÅ›Ä‡ do janowskiej stadniny, aby niÄ… kierowaÄ‡. JeÅ›li siÄ™ potwierdzi, to biada stadninie. 
Marek Gawlik, z którym dziÅ› rozmawiaÅ‚em, byÅ‚ bardzo oszczÄ™dny w sÅ‚owach. Oficjalnie
powiedziaÅ‚, Å¼e rezygnacjÄ™ skÅ‚ada z powodów rodzinnych i nie chciaÅ‚ mówiÄ‡ nic wiÄ™cej.
Nieoficjalnie wiem, Å¼e powody sÄ… inne. Chodzi o to, Å¼e janowska spóÅ‚ka doszÅ‚a do Å›ciany
i bez dokapitalizowania jej nie ma szans na przeÅ¼ycie. To dokapitalizowanie, w postaci
podniesienie kapitaÅ‚u zakÅ‚adowego, obiecywaÅ‚ ponoÄ‡ minister Ardanowski. SÅ‚yszaÅ‚em o tych
planach teÅ¼ z ust jego peÅ‚nomocnika, Tomasza Chalimoniuka. Nieoficjalnie wiem, Å¼e pan
Gawlik od tego uzaleÅ¼niaÅ‚ swoje ewentualne dalsze kierowanie janowskÄ… spóÅ‚kÄ….
PoniewaÅ¼ jednak dokapitalizowanie nie nastÄ…piÅ‚o, jako czÅ‚owiek odpowiedzialny zÅ‚oÅ¼yÅ‚
rezygnacjÄ™. No cóÅ¼, ja juÅ¼ dawno pisaÅ‚em, Å¼e dla paÅ„stwowej hodowli koni, w tym
takÅ¼e dla Janowa Podlaskiego, nie ma ratunku, wiÄ™c ta sytuacja mnie nie dziwi. Nie dziwi, ale
smuci. Tyle na gorÄ…co. BÄ™dÄ™ informowaÅ‚ szerzej o tym, co siÄ™ dziej w Janowie, kiedy
siÄ™ dowiem wiÄ™cej.Marek Szewczyk
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